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Abstract (en)
At least one element such as a plastics rod (10) is insertable into the drain opening so as to divide this up into large areas by connecting wall points
and/or sleeve lines of the inner wall of the opening across like spokes. The element can include a plate (15) insertable in the drain inlet opening
to project slightly out from it. The break up of the drain opening ensures that larger objects are kept back while smaller objects such as leaves can
pass into the drainpipe (7) and be flushed away. The dimensions of the plate and rods is such that the plate occupies a substantially vertical position
when inserted in the drain opening.

Abstract (de)
Der Rinnenseiher (1) für einen Dachrinnenablauf (3) hat wenigstens ein die Ablauföffnung großräumig unterteilendes, Wandpunkte und/oder
Mantellinien der Öffnungsinnenwandung bis auf eine Einsetztoleranz sehnenartig verbindendes Element (10, 11; 15). Hierdurch werden erste
Gegenstände mit Abmessungen in der Größenordnung des Ablaufinnendurchmessers ferngehalten, aber kleinere, zweite Gegenstände,
insbesondere Blätter durchgelassen (weggeschwemmt). Es ist hiermit ein Rinnenseiher (1) geschaffen worden, der möglichst nicht mehr,
insbesondere nicht mehr von ihn verstopfenden Blättern gereinigt werden muß. <IMAGE>
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